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PRO Nacka och verksamheten för 2024 

Pro Nacka har en bra verksamhet, med caféverksamhet varje vecka där vi har 

intressanta programinslag, våra kvällsaktiviteter som Pub- och Matafton är 

mycket uppskattade. Reseverksamheten tillsammans med övriga PRO 

föreningar i Nacka är också en positiv verksamhet, med många spännande 

resmål. Gymnastik, lyssnarcirkel, torsdagspromenaderna, gemensam lunch på 

lokal sista torsdagen i månaden och bridge är exempel på andra aktiviteter som 

vi utövar i gemenskap inom PRO Nacka.  

Det är den nuvarande styrelsens förhoppning att denna omfattande 

verksamhet även skall kunna fortsätta under 2024. Men för det skall vara 

möjligt så behövs det flera medlemmar som är med och arbetar aktivt inom vår 

föreningsverksamhet. Vi behöver också utöka vår styrelse, med flera personer 

som är beredda att medverka med olika föreningsuppdrag.   

Utöver vår föreningsverksamhet så har vi inom PRO också en uppgift att 

påverka samhället inom olika verksamhetsområden, för att driva på för bra 

levnadsvillkor för alla pensionärer. Också för dessa uppgifter behövs det flera 

engagerade PRO-are.  

Den viktigaste frågan i den här verksamhetsplanen är, hur vi skall kunna 

fortsätta som självständig PRO förening i Nacka med egen lokal, vilken ska 

renoveras. Framtiden känns oviss, eftersom vi inte får någon information om 

eventuella hyreshöjningar eller uppsägning.  

På höstmötets dagordning är det en punkt om att tillsätta en valberedning, som 

får arbeta fram till årsmötet 2024, med uppgift att föreslå kandidater till 

styrelsen. Med positiva förslag till kandidater, kan vi arbeta  vidare med vår 

verksamhet som hittills och kanske också med några nya idéer, besluta om 

förutsättningen för föreningens fortsatta verksamhet, eller om föreningen 

måste upplösas. 
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